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P r o t o k ó ł  Nr XIII/15 
z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 27 listopada 2015r. 
 

   Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Henryk Sokołowski w obecności 13 
radnych, o godz. 900 otworzył obrady, przywitał wszystkich zebranych, przedstawił 
propozycję porządku obrad, do którego wniósł propozycję wyłączenia z porządku 
pkt 10, ponieważ przez nieuwagę została zapisana dwukrotnie uchwała dot. 
formularzy niezbędnych do wymiaru podatków. W to miejsce zaproponował 
podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w projekcie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Brzeziny. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” zaakceptowali zmianę w porządku obrad i 
zatwierdzili w następującej kolejności: 
 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Informacja z pracy Wójta za okres dwóch poprzednich sesji. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/31/2015 Rady Gminy 

Skoroszyce z dnia 27 marca 2015r. w sprawie zasad ustalania i poboru oraz 
terminu płatności stawki opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 
2016r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów formularzy niezbędnych do wymiaru i 
poboru podatków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w projekcie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla Brzezin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet  
przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obrębu  Makowice 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie sesji. 
  
 
Ad 2 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”, bez 
odczytywania. 
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Ad 3 
 
I n t e r p e l a c j e  r a d n y c h: 
 
Radny Bryła – droga na ulicy Szkolnej jest bardzo zniszczona, nadaje się do 
całkowitego remontu, 
- prosi o załatwienie sprawy wycięcia topoli na osiedlu Zacisze w Chróścinie, gdzie 
p. Pszon miał już pozwolenie na jej wycięcie, nie zrobił tego, a topola zagraża 
bezpieczeństwu mieszkańców, 
 
Radna Słowiak – prosi o interwencję w PKS-ie o przywrócenie zabranego kursu 
autobusowego do Nysy z godz. 615, mieszkańcy nie mają czym dostać się do pracy, 
 
Radny Kaczmarczyk – wyczytał w raporcie Wojewody Opolskiego, że wytwarzanie 
odpadów w przeliczeniu na 1 mieszkańca spadło o 140 kg, jak te finanse teraz 
wyglądają w naszej gminie, co z tych środków jest finansowane, 
 
Radna Klimas – prosi o interwencję Tauron-ie w sprawie nie świecącej lampy, była 
zgłaszana już 2 miesiące temu, a do tej pory jej nie naprawiono, 
 
Doszła radna Czesława Gmyr. 
 
Ad 4 
 
 
Sprawozdanie  Wójt Gminy z pracy za okres od 23.10.2015r. do 27.11.2015r. 
 
 
 

Szanowni Państwo,  
przedstawiam Państwu sprawozdanie z pracy Wójta Gm. Skoroszyce w okresie od 
ostatniej sesji tj. od 23 października 2015 r. do 26 listopada 2015 r. 
27.10.15 r. 

• Otrzymałam zaproszenie na X sesję Sejmiku Woj. Opol., podczas której na 
wniosek Wójta Gm. w podziękowaniu za pracę, na rzecz wspólnoty 
samorządowej Marszałek Woj. Opol. wręczy Radnej P. A. Słowiak Odznakę 
Honorową „Za Zasługi dla Woj. Opol.” Na uroczystości Wójta reprezentowała  
P. Sekretarz M. Koźlik.  

• Zaprosiłam wykonawców do złożenia oferty na przebudowę ul. Poziomkowej 
wraz z oświetleniem ulicznym w Skoroszycach, termin wykonania 18.12.15 r. 

• Złożyłam do Urzędu Marszałkowskiego niezbędne dodatkowe wyjaśnienia do 
wniosku o płatność  w spr. „Otwartej strefy rekreacyjno- sportowej w 
Chróścinie” w odpowiedzi na pismo z 13.10.15 r. 

• P. Wójt B. Rudkowski uczestniczył w konsultacjach dot. Strategii 
Transportowej PN 2020. 

• Uczestniczyłam w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu stowarzyszenia Gmin 
Polskich Euroregionu Pradziad. Spotkanie dotyczyło wyborów uzupełniających 
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do  Zarządu Stowarzyszenia. W wyniku tajnego głosowania na członka 
wybrano P. Prezydent Kędzierzyna Koźla Sabinę Nowosielską.  

28.10.15 r. 
• Udzieliłam wywiadu dla „Nowin Nyskich” na temat podsumowania rocznej 

pracy wójta gm. 

• P. Wójt B. Rudkowski spotkał się z mieszkańcami Mroczkowej w sprawie 
ustalenia nowej lokalizacji przystanku dla dzieci dowożonych do szkoły.  

• Zgłosiłam do Starostwa Powiatowego przebudowę ul. Piaskowej i Poziomkowej 
wraz z oświetleniem ulicznym. Przebudowa ul. Poziomkowej ma dotyczyć 
wymiany nawierzchni żwirowo-gruntowej na kostkę betonową oraz montaż 
słupów oświetleniowych 4 metrowych. 

Na zadanie „Piaskowa” wpłynęły 4 oferty: 
1. B. Pierzga- 206 508,23 zł, okres gwarancji 36 miesięcy. 

2. M. Biela- 239 737,93 zł, okres gwarancji 60 miesięcy. 

3. A. Stryczek-Janicka, DROBUD Opole- 216 799,55 zł, okres gwarancji 60 miesięcy. 

4. K. K. Podpora- 219 145,15 zł, okres gwarancji 60 miesięcy. 

Biorąc pod uwagę przyjętą ocenę punktową wg kryteriów cen i okresu gwarancyjnego, 
pozycję pierwszą zajęła firma DROBUD i ona wykonuje zadanie. 
29.10.15 r. 
Uczestniczyłam w pracy Zespołu Dyrektorów Szkół i Przedszkoli. 
 
3.11.15 r.  

• Gościliśmy Zarząd Starostwa Nyskiego. Reprezentowały go osoby: Starosta 
Nyski – Cz. Biłobran, Z-ca Starosty – P. Woźniak, członek Zarządu – P. 
Stępkowski, członkini Zarządu – A. Baran, dyr. ZDP – T. Dziubandowski  i 
Skarbnik Starostwa. Spotkanie dotyczyło założeń do budżetu na rok 2016 i 
skorelowania tych działań z planowanymi w 2016 r. działaniami gm. 
Skoroszyce. Poruszyłam sprawy: 

• Budowy chodnika w Brzezinach. 

• Wycinki zakrzaczeń przy dr. powiatowej do Mroczkowej i do Czarnolasia. 

• Wywozu odpadów z ul. Łąkowej. 

Poruszane kwestie spotkały się ze zrozumieniem. 
 
4.11.15 r. 
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• Odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Gminy zwołana w związku z przyjęciem do 
budżetu gminy bezzwrotnego dofinansowania w kwocie 257 845 zł przez 
Agencję Nieruchomości Rol. przejmowanych przez gminę działek i obiektów  
m.in. ul. Poziomkowa, budynki na Parkowej  w Skoroszycach (wykaz działek- 
patrz: uchwała RG nr XII/73/2015). 

• Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej - R. Miller, obecny na sesji 
podziękował za zaufanie i zapewnił o współpracy na rzecz gm. Skoroszyce. 

• Byłam w Chróścinie w związku z interwencją mieszkanki tej miejscowości, a 
dotyczącą jakości chodnika przy dr. powiatowej (ul. Ogrodowa). 

5.11.15 r. 

• W dniu 5 listopada 2015 r. w Pawilonie Sportowym w Skoroszycach przy ul. 
Braterstwa Broni 5 odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami i rolnikami z 
terenu gminy Skoroszyce dotyczące wzajemnej współpracy na rzecz rozwoju 
gminy. 
Na spotkanie zaprosiłam następujące osoby: 
Panią Danutę Szklarz-Dudę - Zastępcę Naczelnika Urzędu Skarbowego w 
Nysie, 
Panią Agatę Obara - Kierownik Działu Obsługi Bieżącej Urzędu Skarbowego w 
Nysie, 
Panią Elżbietę Harhurę - Prezes Stowarzyszenia Nyskie Księstwo Jezior i Gór, 
Panią Jolantę Barską - Menadżer projektów RCTWiTI PWSZ w Nysie. 

Zorganizowanie spotkania jest wyrazem potrzeby dialogu z przedsiębiorcami. 
Poinformowałam uczestników spotkania, że jestem otwarta na sprawy, które 
zajmują właścicieli firm, ale także czekam na ich spostrzeżenia. Zwróciłam 
uwagę, że właściciele firm mogą liczyć na zrozumienie i wsparcie ze strony 
gminy, ale muszą mieć świadomość tego, że władze gminy liczą z ich strony na 
tworzenie nowych miejsc pracy. Więcej czytaj na fanpage’u. 

• Podpisałam umowę z firmą POL-BUD H. Pleśniak, Nysa, ul Lwowska 2, na 
przebudowę ul. Poziomkowej wraz z oświetleniem ulicz. w Skoroszycach, 
termin od 9.11.15 r. do 18.12.15 r., kwota 133 364,04 zł brutto. 

• Podpisałam umowę z R. Bielą, Sidzina, ul. Grodkowska 2 na przebudowę dr. 
wewnętrznej, działka nr 137 w Mroczkowej, termin od 9.11.15 r. do 22.12.15 r., 
kwota 54 759,60 brutto. 

6.11.15 r. 

Uczestniczyłam w odbiorze zad. dot. wykonania dachu na strażnicy OSP w Sidzinie. 
Odbioru nie dokonano ze względu na liczne niedociągnięcia w wykonawstwie. 

9.11.15 r. 

Byłam współorganizatorem obchodów Święta Niepodległości w naszej gminie. 
Uroczystości miały miejsce w Zespole Szkół im. Kom. Eduk. Narod. w Skoroszycach. 
Czytaj więcej na fanpage’u. 

10.11.15 r. 
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Odbyło się spotkanie z Przewodniczącym Sejmiku Woj. p. dr N. Krajczym. Rozmowa 
dotyczyła obwodnicy St. Grodkowa i instalacji fotoradaru. W rozmowie uczestniczył  
Starosta Nyski p. Cz. Biłobran. 

11.11.15 r.  

Uczestniczyłam we mszy św. w intencji Ojczyzny, na którą zostałam zaproszona przez 
Ks. Proboszcza z Chróściny. 

 12.11.15 r. 

Podpisałam umowę z A. Leśniewskim, Nysa, ul. Długosza 58d na wykonanie robót 
dotyczących remontu budynku mieszkalnego, ul. Parkowa 2c w Skoroszycach, kwota 
16 500,00 zł brutto, termin od 16.11.15 r. do 15.12.15 r. Zadanie realizowane ze 
środków ANR. 
Podpisałam umowę z J. Ignaczakiem, Skoroszyce, Słoneczna 28/1 na wykonanie 
remontu instalacji elektrycznej w budynku mieszkalnym, ul. Parkowa 2c w 
Skoroszycach, termin od 16.11.15 r. do 15.12.15 r., kwota 8 075,83 zł brutto. Zadanie 
realizowane ze środków ANR. 
Odbyła się rozprawa w WSA. Skargę wniósł Radny Gminy p. J. Filas. Wyrok sądu 
dotyczy                              3 osobowego składu komisji rewizyjnej i mniej niż 5 
osobowego składu klubu radnych. 
14.11.15 r. 
Odbyło się spotkanie integracyjne KGW gm. Skoroszyce zorganizowane przez GOK. 
16.11.15 r. 
Uczestniczyłam w spotkaniu Subregionu Południowego w związku z przygotowaniem 
gmin do aplikacji o śr. unijne w ramach RPO Woj. Opolskiego w ramach Partnerstwa 
Nyskiego wraz z powołaniem stowarzyszenia. 
 
18.11.15 r. 
Odbyło się spotkanie Komisji Oświatowej. 
19.11.15 r. 
Odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej. 
P. Wójt B. Rudkowski uczestniczył w konsultacjach dotyczących opracowania 
Lokalnej Strategii Działania Nyskiego Księstwa Jezior i Gór 
20.11.15 r. 
Odbyło się posiedzenie Komisji Rolnej. 
Otrzymałam odpowiedź z ZDP na nasze pismo monitujące dot. zakrzaczonych 
poboczy dr. pow. 1543 O (Skoroszyce- Jaszów) oraz dr. pow. nr 1542 O (Skoroszyce- 
Mroczkowa). Poinformowano nas, że krzaki ograniczające skrajnię drogową zostaną 
usunięte w bieżącym okresie jesienno- zimowym.  
Odbyło się spotkanie integracyjne Sołtysów i Rad Sołeckich gm. Skoroszyce 
zorganizowane przez GOK. 
23.11.15 r. 
Zaakceptowano poprawki w wykonaniu i dokonano odbioru przełożenia dachu na 
remizie OSP w Sidzinie. 
Spotkałam się w Urzędzie Marszałkowskim z Marszałkiem P. A. Bułą, Marszałkiem P. 
A. Konopką, dyr. departamentu PROW P. T. Karaczynem w obecności radcy 
prawnego UM w sprawie dotacji unijnej do zadania skate park w Chróścinie. 
Powiadomiono mnie, że na podst. informacji, które otrzymał UM od ELBUDu, 
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podjęto decyzję o skierowaniu do Urzędu Zamówień Publicznych zawartej przez 
Gminę umowy na realizację skate parku w Chróścinie celem zbadania jej ważności. 
25.11.15 r. 
Świętowaliśmy uroczystość w związku z Jubileuszem 60-lecia pożycia małżeńskiego 
Państwa Marii i Władysława Miziów i Państwa Antoniny i Jana Jakubców. 
26.11.15 r. 
Uczestniczyłam w 2. edycji Festiwalu Nauki w Zespole Szkół w Skoroszycach, mającej 
na celu promocję naszego gimnazjum wśród uczniów klas szóstych szkół naszej 
gminy. 
 
Ponadto: 

• Trwają prace przy budowie ul. Piaskowej, ul. Poziomkowej w Skoroszycach i drogi „na 
folwark” w Mroczkowej.  

• Zakończono budowę parkingu przed UG w Skoroszycach. 

• Dobiega końca budowa dachu na UG. 

• W trakcie budowy jest chodnik na osiedlu w Skoroszycach (ul. Słoneczna). 

• Własnym sumptem poprawiony został chodnik przy ul. Brat. Broni w Skoroszycach i 
trwa poprawianie przed pawilonem sportowym na boisku. 

• Wystosowane zostało zaproszenie na sesję do Pow. Konserwatora Zabytków p. P. 
Sekiety. 

• Pomalowane zostały wiaty przystankowe wzdłuż dr. woj. Makowice- St. Grodków. 

• Otrzymałam potwierdzenie o wycięciu topoli wzdłuż dr. woj. na wysokości St. 
Grodkowa w bieżącym okresie jesienno- zimowym. 

• Zarząd Dróg Powiatowych wyraził zgodę na wycięcie zakrzaczenia w rowie dr. pow. 
przy wieździe do Brzezin. P. Radny K. Jagusz wykona wycinkę własnym staraniem, 
drzewo zostanie zagospodarowane na potrzeby sołectwa. 

• Do 12.12.15 r. ZDW ma dokonać kompleksowego przeglądu oświetlenia solarnego przy 
wszystkich przystankach przy dr. woj. Po przeglądzie mają nastąpić stosowne decyzje 
w sprawie lamp.  

• Trwa budowa linii oświetleniowej w Mroczkowej. 

 
Dziękuję wszystkim za współpracę w omawianym czasokresie. 
 
Do przedstawionego sprawozdania pytania zadali: 
 

Radny Sokołowski – skąd się wzięły takie problemy z takim małym dachem na 
remizie OSP w Sidzinie, 
 
p. Wójt – nasz inspektor nadzoru zauważył niedociągnięcia  i niedoróbki w pracach 
ekipy remontowej. W rezultacie dopiero za trzecim razem prace zostały odebrane. 
 
Przew. RG Sokołowski – chciałem powiedzieć, że spotkanie rad sołeckich było 
bardzo udane, taka integracja jest jak najbardziej wskazana, szkoda tylko, że 
zabrakło 3 sołectw, mimo tego, zabawa była wyśmienita, 
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p. Wójt – Czy nie oczekujecie państwo  więcej informacji na temat kolejnego 
wstrzymania dotacji za skate park? Sprawa się  bardziej skomplikowała.  
Poprzednie, wcześniejsze negocjacje były bardziej optymistyczne. W jednej ze 
spraw zapadł wyrok na korzyść  ELBUD-u i na mocy tego wyroku , jeszcze 
nieprawomocnego, wykonawca skate parku został uznany winnym, bo okazało się, 
że został podrobiony podpis jednego z udziałowców, a konkretnie chodzi o podpis  
p. Jelenia. Wiąże się to z tym, że umowa z gminą może zostać unieważniona. 
Odnoszę wrażenie, że osoby decyzyjne nie są przeświadczone, co do słuszności 
podjęcia jakiejkolwiek decyzji. Koniec końców pracownicy Urzędu 
Marszałkowskiego zdecydowali, żeby całą tę sprawę skierować do Prezesa Urzędu 
Zamówień Publicznych, który, jak powiedziano sprawę będzie badał ok. 5 miesięcy. 
Nie wiadomo jaką decyzję podejmie,  może też skierować  sprawę do Sądu, a 
należne nam środki przekazać do depozytu. W rezultacie wystąpiłam do Urzędu 
Marszałkowskiego, żeby nam przekazali te pieniądze, nawet jeśli będziemy musieli 
je oddać.  Jeśli chodzi o ewentualne odsetki, można będzie występować o ich 
umorzenie. Mam w tej materii wiadomość od radcy prawnego. 
Jest to sprawa wielopłaszczyznowa. Muszę również powiedzieć, że w całym  gronie 
ludzi zainteresowanych, bardzo  wspierał mnie p. Marszałek Konopka, usiłował 
bronić naszego stanowiska, było to miłe, bo wcale nie musiał tak się zachować. 
 
Nie było dyskusji. 
 
Ad 5 
 
Projekt zmian w budżecie gminy na 215 rok był szczegółowo omawiany na 
wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, nie było pytań, zatem 
przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie. Przyjęto 
jednogłośnie 12 głosami „za”. W głosowaniu nie uczestniczyli radny Jan Filas i 
radny Marcin Rzepka. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/74/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2015 rok. 
 
Ad 6 
 
Projekt uchwały w sprawie zniesienia opłaty targowej był szczegółowo omawiany 
na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, radni stwierdzili, że w małych 
wsiach nie ma handlujących, a w większych jest problem z pobraniem opłaty od 
handlujących.  Skoro jest możliwość odstąpienia od niej, powinno się ją znieść. 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto 
jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/75/2015 w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/31/2015 
Rady Gminy Skoroszyce z dnia 27 marca 2015r. w sprawie ustalania zasad i 
poboru oraz terminu płatności opłaty targowej. 
 
Ad 7 
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Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych była 
szczegółowo omawiana na wszystkich komisjach Rady Gminy, pozytywnie 
zaopiniowana, przyjęto propozycję podwyższenia stawek o 50,00 zł.  
Nie wniesiono uwag. 
 
Przw. RG – powiedział, że uchwała o stawkach podatku od środków transportowych 
funkcjonuje od 2001r.,  nie było żadnych zmian  tego podatku, sądzi, że jest to 
uzasadnione, w innych gminach stawki  podnoszone są co roku.  Temat podatków, 
to zawsze trudny temat, ale konieczny do podejmowania w gminach. 
Nie było więcej uwag, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/76/2015 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 
 
Ad  8 
 
Projekt uchwały był również szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, gdzie 
radni zaakceptowali proponowane stawki podatku od nieruchomości. Nie wniesiono 
uwag i nie było dyskusji, wobec czego przewodniczący przedstawił projekt uchwały 
i poddał pod głosowanie, przyjęto 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”. W 
głosowaniu wzięło udział już 14 radnych. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/77/2015 w sprawie określenia stawek podatku od 
nieruchomości na 2016 rok. 
 
Ad 9 
 
Projekt uchwały omawiano na wszystkich komisjach, chodzi o dostosowanie 
formularzy podatkowych do obecnych przepisów. Nie było dyskusji, zatem 
przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto 
jednogłośnie 14 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/78/2-15 w sprawie wzorów formularzy niezbędnych do 
wymiaru podatków. 
 
Doszła radna Rogalińska. 
 
Ad 10 
 
Projekt uchwały dotyczący wniosków do projektu zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego, powstał w związku ze zgłoszonymi innymi propozycjami niż 
zawarte pierwotnie w planie zagospodarowania przestrzennego. 
Innych wniosków, uwag nie wniesiono, zatem przewodniczący przedstawił projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/79/15 w sprawie dokonania zmian w projekcie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla  wsi Brzeziny.  
 
Ad 11 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany wysokości diet dla sołtysów był omawiany na 
wszystkich komisjach Rady gminy, pozytywnie zaopiniowany.  
 
Radny Kaczmarczyk – mam wątpliwości dotyczące potrącania o 3 % za każdy dzień 
nie pełnienia funkcji sołtysa, dlaczego jest taki zapis, nigdy tego nie było, czy to 
konieczne, 
 
z-ca Wójta p. Rudkowski – jest to wymóg ustawowy, musi być taki zapis. 
 
Więcej pytań nie było, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/80/15 w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty 
diet przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 
 
Ad 12 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowane, nie wniesiono uwag i pytań, zatem przewodniczący przedstawił 
projekt uchwały i poddał pod głosowanie. Przyjęto jednogłośnie  15 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/81/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  Obrębu Makowice. 
 
Radna Słowiak – powiedziała, że cieszy się z tego, że jeszcze w tym roku można 
będzie zacząć działać w kierunku zmiany planu dla Makowic, bo od wielu lat nie był 
zmieniany, a potrzeb nagromadziło się wiele. 
Więcej uwag nie było. 
 
Ad 13 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie wniesiono uwag, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XIII/82/15 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 
gruntów na kolejne 3 lata. 
 
Ad 14 
 
Radna Gmyr – poprosiła w imieniu mieszkańców Chróściny o postawienie znaku 
„zakaz skrętu w prawo” przy zjeździe z drogi wojewódzkiej na ulicę Szkolną dużych 
samochodów, a do Pniew „w lewo”, stwarzają duże niebezpieczeństwo dla 
mieszkańców, druga sprawa – mieszkańcy bardzo proszą o poprawienie chodnika na 
ulicy Szkolnej, szczególnie na odcinku od szkoły do cmentarza, nie da się po nim 
iść, trzeba schodzić na jezdnię, a to, szczególnie dla starszych ludzi  jest 
niebezpieczne, 
 
Na interpelacje radnych odpowiedziała p. Wójt Barbara Dybczak 
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p. Wójt – w sprawozdaniu odniosłam się i wyjaśniłam sprawy interpelacji z 
poprzedniej sesji, natomiast co  do tych przedstawionych dzisiaj to: 
- jeśli chodzi o  ulicę Szkolną w Chróścinie, wiem, że chodnik jest w fatalnym 
stanie, ale proszę jeszcze trochę poczekać, bo w przyszłym roku jest zaplanowana 
do remontu cała ulica Szkolna, proszę tłumaczyć mieszkańcom, że nikt o tym nie 
zapomniał i  będziemy to robić z pozyskaniem środków unijnych, 
 
- w sprawie spowalniaczy naprzeciw skate parku, być może jeszcze w tym roku 
sprawa będzie załatwiona, najdalej na początku przyszłego roku, będzie to zależne 
Pd ilości środków finansowych, które, być może  pozostaną paragrafie „drogi”, 
 
- w sprawie mniejszej ilości odpadów przypadających na mieszkańca, przyjrzę się 
sprawie i odpowiem, wymaga to szerszego spojrzenia z przeliczeniem finansowym, 
 
- w sprawie topoli na posesji p. Pszona, wystąpimy ze stosownymi działaniami. 
 
Ad 15 
 
Przewodniczący – odczytał zaproszenie dla wszystkich radnych do wzięcia udziału 
w pracach przy opracowywaniu strategii transportu w dniu 8 grudnia 2015r. o godz. 
900. 
p. Wójt – będą zamontowane wiaty przystankowe na stacjach PKP w Skoroszycach, 
Chróścinie i Starym Grodkowie, zapewnia to str. transportu PN 2020. 
Jeżeli chodzi o PKS, to jeszcze wiele nas czeka do zrobienia. 
 
Sołtys Skoroszyc Józef Bury – zgłosił sprawę wywozu popiołu, prosi o zmianę 
harmonogramu wywozu, żeby było nie co półtora miesiąca, ale co miesiąc. 
Druga sprawa – na ulicy Wolności w Skoroszycach jest bardzo zniszczony chodnik, 
zapadły się płytki, prosi o zgłoszenie naprawy, 
 
p. Wójt – jeśli chodzi o chodnik w Skoroszycach na ulicy Wolności, to myślę, że  
jednym z powodów jego niszczenia jest  trawa, która rozrasta się od strony zagród, 
korzenie powodują, że kostka się rozchodzi,  to wszystko pracuje. Należałoby go 
poprawić  prawie na całej długości  ulicy Wolności, podobny problem jest na ulicy 
Powstańców Śląskich, na wysokości p. Pociechy. 
Być może udałoby się to wyremontować osobami, które są skierowane do nas przez 
Sąd do odbycia kary poprzez pracę na rzecz gminy. 
 
Radna Słowiak – być może jest jeszcze gwarancja na ten chodnik, 
 
p. Wójt – sprawdzę to, i widzę potrzebę zajęcia się tym chodnikiem, 
 
Radny Jagusz – w przyszłości przy budowaniu chodników, trzeba byłoby szczególnie 
zwrócić uwagę wykonawcom  na kwestię prawidłowego wykonania chodnika, 
 
p. Wójt – i to jest bardzo słuszna uwaga.  
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Sołtys Makowic Mirosław Mendrala – zaczęły się deszcze,  przez wieś rowy 
odprowadzające są suche, a asfalt na drodze mokry, trzeba ściąć pobocze na 
drodze głównej przez wieś i trzeba ją naprawić, bo dziur jest coraz więcej, 
 
Radna Słowiak – ja widzę potrzebę zamontowania progów spowalniających, bo jest 
coraz bardziej niebezpiecznie, nie dość, że dziury i trzeba je omijać, to jeszcze 
szybkie motory, 
 
p. Wójt – koszt progów spowalniających na drogach wewnętrznych, to wydatek z 
budżetu gminy. Należy dobrze przemyśleć celowość i konieczność takiego wydatku, 
a  nie jest to tanie zadanie i pytanie, jaki % mieszkańców zadowoli. 
 
Więcej pytań, uwag, wątpliwości i dyskusji nie było, zatem przewodniczący Rady 
Gminy o godz. 1120 zamknął obrady. 
 
Protokolant:        Przewodniczący obrad: 
Barbara Janik-Zawada         Henryk Sokołowski   
 
 
 
 
 
 
  


